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Protokoll 
Ramsdals Vägförening Årsstämma  

Lördagen 15 april 2023 
Folkets Hus Gusum 

§ 1 Mötets öppnande 
 Niklas Rydell presenterade styrelsen samt öppnade mötet och   
 hälsade välkomna. 

§ 2 Närvaroregistrering, upprättande av röstlängd. 
 58 fastigheter representerade, 48 fysiskt närvarande, 10 med   
 fullmakt. 

§ 3 Frågan om kallelsen till stämman behörigen skett. 
 Ja. 
  
§ 4 Val av mötesordförande. 
 Sune Karlsson valdes. 
 Sune Karlsson inledde med att rikta ett varmt tack till tidigare   
 ordföranden Roland Johansson som avled i december 2022.   
 Roland Johanssons mångåriga insats för båda föreningarna  i   
 Ramsdal är av ett unikt slag där han rönt mycket stor uppskattning  
 såväl för sina gedigna yrkeskunskaper som för sina goda    
 personliga egenskaper. 

§ 5 Val av sekreterare. 
 Hans Adamsson valdes. 

§ 6 Godkännande av dagordning. 
 Dagordningen godkändes. 

§ 7 Godkännande av röstlängd. 
 Röstlängden godkändes. 

§ 8 Val av protokolljusterare och rösträknare. 
 Lars Svärdström och Leif Lagerqvist valdes. 

§ 9 Föregående mötesprotokoll. 
 Ok. 
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§ 10 Verksamhetsberättelse, resultat- och balansräkning 
 En fråga ställdes om en post på 1.192.145:- som var kostnad för   
 asfalteringsarbete under hösten 2022. Önskemål om tydligare   
 specificering av posterna framfördes.  
 Mötet godkände redovisningen. 

§ 11 Revisorernas berättelse. 
 Föreningsrevisor Göran Pettersson sammanfattade revisions- 
 berättelsen och meddelade att revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet 
 för styrelsen. 

§ 12 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret  
 2022. 

§ 13 Behandling av verksamhetsplaner och budgetförslag. 
 Niklas Rydell berättade om planerna för 2023. Inga stora arbeten  
 är planerade för året. Underhållsarbete har börjat genomföras och  
 kommer att fortsätta genomföras. Grusning kommer inte utföras på 
 samtliga vägar utan där behovet finns. 

§ 14 Beslut om avgifter och senaste betalningsdatum. 
 Avgiften beslutades till 1500:-, 750:- för obebyggd tomt. Extra   
 debitering på 500:- per fastighet och år för de kommande fem åren 
 beslutades. Detta för  att finansiera fortsätta asfalteringsarbeten.   
 Sista betalningsdag 30/6.   

§ 15 Beslut om arvoden. 
 Beslut fattades enligt det förslag som valberedningen presenterat 
 72.000:- till styrelsen varav 20.000:- till ordföranden. 
 Valberedare 3000:-, föreningsvald revisor 3000:-. 

 §16 Val av ordförande. 
 Niklas Rydell valdes till ordförande för två år. 
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§ 17 Val av styrelseledamot. 
 Roy Olausson valdes på två år. 
  
§ 18 Val av auktoriserad revisor för två år. 
 Stefan Gustafsson valdes. 

§ 19 Val av förtroendevald revisor för två år. 
 Göras Pettersson valdes. 

§ 20 Val av valberedning för ett år. 
 Sune Karlsson och Hans Lorentzon valdes. 

§ 21 Styrelsens förslag till nya stadgar. 
 Hans Adamsson berättade om processen med att förnya    
 stadgarna och de svårigheter som finns med att få stadgar    
 godkända av Lantmäteriet.  
 Mötet beslutade enhetligt att godkänna det förslag till nya stadgar  
 som styrelsen tagit fram. Ingen röstade emot.Det innebär att   
 styrelsen kommer att  kalla till en extrastämma enligt de nu    
 gällande stadgarna för att ännu en gång besluta om nya    
 stadgarna.  
 . 

§ 22 Motioner 
 En motion har kommit in från Maria Weyde, Ramsdal 4:8 samt   
 Strömbacken 1:1 som önskar förbättrat vägunderhåll på sin väg.   
 Styrelsen har rekommenderat stämman att avslå motionen då den  
 lägger ansvaret på  entreprenören och inte på styrelsen. Styrelsen  
 kan meddela att den aktuella vägen ingår i den plan för   
 vägunderhåll som utförs i vår samt att vägen framgent kommer att 
 kollas extra.  
 Mötet beslutade enligt styrelsens förslag och avslog motionen.  
  
  
§ 23 Meddelande om plats där protokollet hålls tillgängligt 
 Protokollet kommer att läggas ut på hemsidan plus att det anslås 
 på stora anslagstavlan vid Slättvägen. 
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§ 24 Frågestund. 
 Frågan som ställdes var vad extradebiteringen ska användas till.  
 Niklas Rydell svarade att den främst ska användas till ny    
 beläggning av Ramsdalsvägen från länsväg 818 till Hamnvägen.   
 Ingen fastlagd tidplan finns ännu. 

§ 25 Mötets avslutning 
 Ordföranden tackade och avslutade mötet. 

Vid protokollet:      Ordförande: 

……………………………………….  ……………………………… 
Hans Adamsson     Sune Karlsson 

Justeras: 

……………………………………….  ………………………………. 
Lars Svärdström     Leif Lagerqvist 

Röstlängd årsstämma Ramsdals vägförening 2023: 
(F=lämnat fullmakt) 

Da-5-087 Ra-7-055 Ra-7-105 Ra-7-284
Ra-4-4 Ra-7-056 Ra-7-108 Ra-7-286
Ra-7-004 Ra-7-057 Ra-7-114 Ra-7-289
Ra-7-008 Ra-7-061 Ra-7-134 Ra-7-298
Ra-7-009 Ra-7-068 Ra-7-169 F Ra-7-303 F
Ra-7-010 Ra-7-074 Ra-7-190 F Ra-7-310
Ra-7-012 F Ra-7-075 F Ra-7-192 Ra-7-316
Ra-7-016 Ra-7-077 Ra-7-205 Ra-7-328 F
Ra-7-018 Ra-7-084 Ra-7-212 Ra-7-332
Ra-7-019 Ra-7-086 Ra-7-215 Ra-7-334
Ra-7-021 Ra-7-089 Ra-7-244 F Ra-7-335 F
Ra-7-023 Ra-7-091 Ra-7-246 Ra-7-339
Ra-7-028 Ra-7-096 Ra-7-259 F Ra-7-340 F
Ra-7-039 Ra-7-099 Ra-7-268
Ra-7-049 Ra-7-100 Ra-7-280




